

Title (en)  
Device for keeping photos

Title (de)  
Anordnung zur Aufbewahrung von Fotos

Title (fr)  
Dispositif pour garder des photos

Publication  
**EP 0864443 A1 19980916 (DE)**

Application  
**EP 98103791 A 19980304**

Priority  
DE 29704616 U 19970313

Abstract (en)

The system for holding and protecting photographs has at least one flat base (6) with a pocket formed by a film sheet (9) bonded to the base (6) leaving an opening (14) for the insertion of the photographs. The film sheet (9) is of a material which can be worked thermoplastically. The carrier (5) is of a stiffer material than the film, fitted to an edge (7) of the base (6), with end suspension holders (8). The film material is of polypropylene. The photograph protection system can also include a holder for negative strips or for a film cartridge, for the negatives of advanced photo systems (APS).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Anordnung zum Transport und/oder Aufbewahrung von Fotos, mit wenigstens einem flächigen Basiselement (6), auf dem wenigstens eine Tasche (13) mit Einschuböffnung (14) angeordnet ist, die durch ein mit dem Basiselement (6) verbundenes Folienblatt (9) gebildet wird, wobei das Basiselement (6) und das Folienblatt (9) aus einem thermoplastisch verarbeitbaren Folienmaterial bestehen, und mit einem Trägerelement (5), das aus einem Material mit höherer Steifigkeit als das Folienmaterial besteht und das an einem Rand (7) des Basiselementes (6) angeordnet ist und mit Halteelementen (8) versehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B42F 15/04**

IPC 8 full level  
**B42F 7/02** (2006.01); **B42F 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B42F 7/02** (2013.01); **B42F 15/04** (2013.01); **B42P 2201/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2266605 A1 19751031 - LUNNEMANN WOLFGANG [DE]
- [A] DE 7508319 U

Cited by  
US6370805B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 29704616 U1 19970430**; EP 0864443 A1 19980916

DOCDB simple family (application)  
**DE 29704616 U 19970313**; EP 98103791 A 19980304